

Еженедельник новостей МДС, 21 - 25 января 2019 г.

IBC Weekly News, January 21 - 25, 2019

21 января

МДС принял участие во [встрече](#) представителей бизнес-сообщества страны с **высокопоставленными гостями из Турции.**

В [Минэкономике рассмотрен](#) разработанный комиссией МДС **проект Порядка ведения экономико-статистического наблюдения** за доминантами на товарных рынках КР.

МДС и ГКПЭН доработали **проект Плана мероприятий** по реализации рекомендаций по итогам круглого стола по недропользованию.

22 января

Комитет ЖК КР по ТЭК и недропользованию [утвердил](#) **План мероприятий** по реализации рекомендаций по итогам круглого стола по недропользованию.

24 января

МДС принял участие в работе [экономического бизнес-форума](#) **"Деловая Евразия. Перспективы развития бизнеса".**

Представители МДС, вместе с руководителями других бизнес-ассоциаций, [обсудили с министром иностранных дел](#) продвижение экономической дипломатии в стране.

25 января

Правление МДС подвело итоги прошедшего месяца, а также результаты выборов новых членов Правления и Ревизионной комиссии.

Прошло первое [заседание РГ](#) по **улучшению процедуры общественного обсуждения проектов НПА.**

Министр экономики обсудил с ведущими бизнес-ассоциациями проблемы бизнеса. Исполнительный директор МДС [озвучил вопросы](#), связанные с налоговыми льготами для субъектов СЭЗ и режимом стабилизации для инвесторов.

January 21

Representatives of Kyrgyzstan's business community [met with guests from Turkey](#). IBC Executive Director attended the meeting.

Government bodies [considered the draft procedure](#) for conducting economic and statistical monitoring of dominant in the commodity markets drafted by the IBC commission.

IBC and the State Committee for Industry, Energy and Subsoil Use finalized **the draft Action Plan** for the implementation of recommendations of the roundtable on subsoil use.

January 22

The Parliament Committee on the fuel and energy complex and subsoil use [approved the Action Plan](#) for the implementation of recommendations of the roundtable on subsoil use.

January

IBC took part in the [economic business forum](#) **"Business Eurasia. Development prospects".**

IBC representatives, together with the leaders of other business associations, discussed the promotion of economic diplomacy [with Foreign Minister](#) Chyngyz Aidarbekov.

January 25

IBC Board discussed the results of the election of the new IBC Board members and Audit Commission.

IBC took part in a [meeting of the WG](#) on **improving the procedure for public discussion of draft regulatory legal acts** and the introduction of a single e-portal.

Kyrgyz Economy Minister and representatives of the leading business associations [discussed problems](#) hindering the development of domestic business. IBC Executive Director voiced issues related to tax incentives for FEZ entities and the stabilization regime for investors.

Встречи с членами МДС

Meetings with IBC members

21 января с Представителем ЮНИСЕФ в КР Юкиэ Мокуо обсудили перспективы сотрудничества в рамках МДС.

On January 21, IBC and UNICEF Representative in Kyrgyzstan Yukie Mokuo considered cooperation prospects within IBC.

Правовой обзор

Law review

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) наиболее важных изменений в законодательстве КР.

IBC has compiled a [weekly review](#) of the most important changes in Kyrgyz legislation.

Дайджест СМИ

Weekly media digest

Представляем [еженедельный дайджест СМИ](#) по экономике, бизнесу и инвестициям.

IBC presents you a weekly [media digest](#) on economy, business and investment.

МДС в СМИ

IBC in the media

25 января в ИАЦ «Кабар» опубликован [видеосюжет](#), подготовленный МДС на тему: «Значение инвестиций для развития бизнеса в Кыргызстане».

On January 25, the Kabar IAC posted a [video clip](#) prepared by IBC on the topic: "Importance of investments for business development in Kyrgyzstan."

Объявления

Advertisements

Приглашаем на ежегодный [благотворительный туристический фестиваль](#) «Кыргызстан – страна горных лыж и зимнего отдыха», который пройдет 2 февраля на горнолыжной базе "ЗИЛ".

We invite you to take part in the annual [charity tourism festival](#) "Kyrgyzstan - a country of alpine skiing and winter recreation" to be held on February 2 at the ZIL ski base.

События на 28 января - 1 февраля

Events for January 28 - February 1

29 января на заседании Инвестсовета исполнительный директор МДС сообщит о проблемах ввоза и вывоза руд, концентратов и отходов, содержащих драгметаллы.

On January 29, at the **Investment Council meeting**, the IBC Executive Director will report on the problems of import / export of ores and concentrates containing precious metals.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.